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Από το υπ’ αριθ. 14/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 268/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Παραχώρηση της χρήσης της πλατείας Ωρολογίου 
στο Σύλλογο «Ανθρώπινο Δυναμικό Βέροιας». 

 
Σήμερα 16 Ιουνίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 15:00 συνήλθε 

σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 12-6-
2014 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους 
Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του 
Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 
3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, 
αφού επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1)Θ. Θεοδωρίδης, 2)Γ. Μιχαηλίδης, 3)Α. Λαζαρίδης, 
4)Ν.Τσιαμήτρος, 5)Β. Σταυροπούλου, 6)Π. Παυλίδης, 
7)Τ.Χατζηαθανασίου, 8)Θ. Αγγελίνας, 9)Λ. Πουλασουχίδης, 
10)Κ.Βοργιαζίδης, 11)Ν. Μωυσιάδης, 12)Χ. Γαϊτάνου, 
13)Μ.Παπαϊωάννου, 14)Θ. Κορωνάς, 15)Γ. Κάκαρης, 
16)Β.Παπαδόπουλος, 17)Β.Λυκοστράτης, 18)Α.Δέλλας, 
19)Α.Νεστορόπουλος, 20)Α. Βασιάδης, 21)Β. Γιαννουλάκης, 
22)Χ.Τσιούντας, 23)Ε. Γουναράς, 24)Κ. Παναγιωτίδης, 25)Δ. Γκέκα, 
26)Ι.Ασλανίδης,27)Ι.Σοφρόνωφ,28)Γ.Μελιόπουλος,29)Ι.Αγγέλογλου. 

Δ. Δάσκαλος, Μ. Σουμελίδης, 
Ε.Αρχοντάκη, Χ. Κούτρας, 
Ν.Μαυροκεφαλίδης, 
Α.Καγκελίδης, Κ.Κουτσαντάς, 
Α.Γκαμπέσης, Κ.Κοστογλίδου, 
Γ.Σουμπέκας, Α.Παπαδόπουλος, 
Σ. Κουμτσίδης 

        Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                        Απών Πρόεδρος 
          & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Σ.Ασλάνογλου, Ι. Λιάτσιου, Ν. Αγγέλου Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ.Μισοκέφαλος, 
Α. Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, 
Σ.Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, 
Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξη συζήτηση προσήλθε ο κ.Α.Δέλλας και αποχώρησε ο 
κ.Κ.Παναγιωτίδης. 
2)  Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 1ου εκτάκτου θέματος αποχώρησαν οι κ.κ. Β.Σταυροπούλου, 
Ν.Τσιαμήτρος. 
3) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 3ου εκτάκτου θέματος αποχώρησε ο κ.Θ.Αγγελίνας. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 261/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ.Θεοδωρίδης, Γ.Μιχαηλίδης, 
Λ.Πουλασουχίδης, Π.Παυλίδης, Α.Βασιάδης, Ε.Γουναράς, Α.Νεστορόπουλος. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 262/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Γ.Κάκαρης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 264/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ.Κορωνάς, Γ.Μελιόπουλος, 
Χ.Τσιούντας. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 266/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Χ.Τσιούντας. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 268/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Δέλλας. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 269/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ. 
 

 
 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στη Δήμαρχο, η οποία εξέθεσε στο σώμα τα εξής: 
Ζητώ από το Δ.Σ. τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του θέματος της παραχώρησης της 

χρήσης της πλατείας Ωρολογίου στο Σύλλογο «Ανθρώπινο Δυναμικό Βέροιας», διότι είναι πιθανό 
να μη γίνει νέα συνεδρίαση του Δ.Σ. μέχρι εκείνη την ημερομηνία.  

Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση της Δημάρχου; 
Μέλη: Ναι. 
Στη συνέχεια, αφού δέχθηκε ομόφωνα το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το 

παραπάνω θέμα ως έκτακτης περίπτωσης, εξαιρετικά επείγουσας και απρόβλεπτης ανάγκης, ο 
πρόεδρος εισηγούμενος το 11ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το 
από 6-6-2014 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου Χαρίκλειας Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη, που έχει 
ως εξής: 

Το Ανθρώπινο Δυναμικό Βέροιας σε συνέχεια της συλλογής τροφίμων που 
πραγματοποίησε σε συνεργασία με την Εύξεινο Λέσχη Βέροιας και το Σύλλογο Κοινωνικής  
Παρέμβασης «Έρασμος» κατά την περίοδο των Χριστουγέννων, πραγματοποιεί σε εβδομαδιαία 
βάση συλλογή και διανομή τροφίμων και ενδυμάτων στην περιοχή μας. Η Δράση αυτή επιβάλλει 
συνεχώς την ανεύρεση νέων εθελοντών και πόρων και επιπλέον τη χρήση, ειδικά για τους 
καλοκαιρινούς μήνες που ακλουθούν, ενός ψυγείου και ενός ψυγείο -καταψύκτη για τη 
συντήρηση των τροφίμων που διατίθενται. 

Για την συγκέντρωση του απαραίτητου ποσού για την αγορά των δύο ανωτέρω 
ηλεκτρικών συσκευών διοργανώνει ανταλλακτικό παζάρι αντικειμένων, αντί συμβολικού ποσού 
ως οικονομική ενίσχυση της συγκεκριμένης δράσης, μπροστά  από τα πρώην Δικαστήρια το 
Σάββατο 28 Ιουνίου 2014 από τις 8 έως 2μμ. 

Σύμφωνα με τις διατάξεις των παρ. 1 και 2 του άρθ. 185 του Ν.3463/2006 (ΦΕΚ Α’ 
114/08-06-2006) προβλέπεται ότι:  

«1. Με απόφαση του δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου επιτρέπεται να παραχωρείται 
δωρεάν η χρήση δημοτικών ή κοινοτικών ακινήτων στο Δημόσιο ή σε νομικά πρόσωπα δημοσίου 
δικαίου, για την αντιμετώπιση έκτακτης και επείγουσας ανάγκης. Η παραχώρηση ανακαλείται με 
όμοια απόφαση, εφόσον οι λόγοι που την είχαν υπαγορεύσει έχουν εκλείψει. 

2. Ομοίως με απόφαση του δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου, επιτρέπεται να 
παραχωρείται δωρεάν η χρήση ακινήτων σε άλλα νομικά πρόσωπα, που ασκούν αποκλειστικά 
και μόνο δραστηριότητα, η οποία είναι κοινωφελής ή προάγει τα τοπικά συμφέροντα». 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο 
Να αποφασίσει για την παραχώρηση ή μη της Πλατείας  Ωρολογίου  στη Βέροια για το 

Σάββατο 28 Ιουνίου 2014 από τις 8 έως 2μμ για την πραγματοποίηση της παραπάνω δράσης. 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος: Σε αυτό το σημείο θα ήθελα να διευκρινίσω ότι ήρθε συμπληρωματική αίτηση 

από το σύλλογο, με την οποία ζητούν τη διεύρυνση του ωραρίου παραχώρησης της πλατείας 
Ωρολογίου, για την πραγματοποίηση συναυλίας και για το λόγο αυτό ζητούν: 

α) Τη διεύρυνση του ωραρίου από τις 8 το πρωί μέχρι τις 11 το βράδυ, 
β) Την κάλυψη της δαπάνης για την εγκατάσταση κατάλληλου συστήματος ήχου από την 

επιχείρηση «ΖΟΡΜΠΑΣ» και την τοποθέτηση φωτισμού και παροχή ηλεκτρικού ρεύματος κατά τη 
διάρκεια της εκδήλωσης. 

γ) Την προμήθεια 300 πλαστικών καθισμάτων με παράδοση-παραλαβή στο χώρο της 
πλατείας. 

δ) Την ανάρτηση γιγαντοαφίσας στην είσοδο του Δημαρχείου με δαπάνες του Δήμου. 
Δήμαρχος: Στην αρχική τους αίτηση δεν συμπεριλαμβάνονταν όλα αυτά τα αιτήματα, με 

αποτέλεσμα η Υπηρεσία να μην ετοιμάσει το αντίστοιχο εισηγητικό και να δει αν υπάρχουν 
χρήματα στους αντίστοιχούς κωδικούς. 

Πρόεδρος: Έτσι όπως τα λέτε είναι, σήμερα πήρα κι εγώ την αίτηση αυτή. 
Δήμαρχος: Είναι ελλιπές το εισηγητικό όπως κατατέθηκε. Όσον αφορά το ωράριο δεν έχει 

κανείς αντίρρηση, αλλά το να γίνουν δαπάνες, πως θα καλυφθούν αν δεν το έχει εξετάσει το θέμα η 
Δ/νση Οικονομικών; Είναι μια γραφειοκρατική διαδικασία που θα έπρεπε να έχει τηρηθεί πριν 
έρθει το θέμα στο Δ.Σ. 



Σοφρόνωφ: Όταν έχουμε συνδιοργάνωση του Δήμου με έναν φορέα, γιατί μπορεί να γίνει κι 
έτσι κ.Κουμπουλίδη. Δεν είμαι οικονομολόγος, ούτε έχω κάνει αυτή τη δουλειά, αλλά δεν υπάρχει 
κάποιο σχετικό κονδύλιο για ημερίδες, προκειμένου να αναλάβει το κόστος; Οι πλαστικές καρέκλες 
δεν έχουν κόστος, αν έχουμε τις δίνουμε, αν όχι δεν τις δίνουμε. Η γιγαντοαφίσα δεν κοστίζει πάρα 
πολύ κι επομένως απομένουν οι δαπάνες για τον ήχο και το φωτισμό. Για μία επομένως συναυλία 
δεν θα μας στοιχίσει πάνω από 300€.  

Πρόεδρος: κα Σοφρόνωφ μην κουράζεστε, ακόμη και για δαπάνη 5€ θα πρέπει να υπάρχει 
πρόταση ανάληψη υποχρέωσης, κάτι που δε μπορεί να γίνει εκ των υστέρων. (Σε αυτό το σημείο 
είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση, λόγω ομιλίας της δημοτικής συμβούλου Ι.Σοφρόνωφ εκτός 
μικροφώνου). 

Να αποφασίσουμε σήμερα για την παραχώρηση της πλατείας Ωρολογίου με το διευρυμένο 
ωράριο και στη συνέχεια να παραπεμφθεί το θέμα στις αρμόδιες υπηρεσίες να μας πουν αν 
μπορούν. 

Δήμαρχος: Επειδή οι αρμόδιες υπηρεσίες του Δήμου δε θα μπορέσουν να βρουν άκρη, 
επειδή το κοινωνικό κομμάτι ανήκει στην ΚΑΠΑ, θα μπορούσε να γίνει αίτηση προς το Ν.Π. 
ΚΑΠΑ ή στην ΚΕΠΑ, που μπορεί να βοηθήσει σε διοργάνωση εκδηλώσεων, για να υποστηρίξουν 
αυτό το κομμάτι.  

Μην κοροϊδεύουμε και καθυστερούμε, δεν υπάρχει κωδικός για τη δαπάνη. Άλλωστε 
υπάρχουν συγκεκριμένες ημερομηνίες για την εκδήλωση. 

Εμείς θα ψηφίσουμε την παραχώρηση της πλατείας και μπορεί να γίνει ένα αίτημα στο Ν.Π. 
ΚΑΠΑ ή στην ΚΕΠΑ για τα υπόλοιπα, για να υποστηρίξουν με τους υπόλοιπους τρόπους την 
εκδήλωση. Είναι θέματα που κι οι σύλλογοι μεταξύ τους τα λύνουν, δανειζόμενοι καρέκλες π.χ. 

Λυκοστράτης: Η Ο.Ε. δεν έχει λάβει τέτοιο αίτημα. Δε μπορούμε να ψηφίσουμε κάτι τέτοιο 
χωρίς να έχουμε αίτηση. 

Πρόεδρος: Δυστυχώς η διαδικασία δε μπορεί να παρακαμφθεί με κανένα τρόπο. Γι’ αυτό κι 
η Δήμαρχος προτείνει να γίνει αίτημα προς το ΚΑΠΑ ή την ΚΕΠΑ, για να παρακαμφθεί το 
πρόβλημα κι ο λίγος χρόνος που μένει μέχρι τις 28/6/2014. 

Κουμπουλίδης(Εκπρ. Ανθρώπινου Δυναμικού Βέροιας»: Ίσως η συνεργασία με το ΚΑΠΑ 
θα είχε κι ένα επιπλέον όφελος, για το γεγονός ότι οι 52 οικογένειες που συνδράμουμε όλο το 
χρόνο με τρόφιμα, ρούχα και φάρμακα, δεν έχουν πρόσβαση στο Δήμο, άνθρωποι με ψυχικά 
προβλήματα, ένας κόσμος που δεν έχει βρει τον τρόπο σύνδεσης για να καλυφθεί κι από το ΚΑΠΑ. 

Πρόεδρος: κε Κουμπουλίδη, αυτή είναι η αγωνία μας. Να βρεθεί τρόπος να εξυπηρετηθεί η 
εκδήλωση που προγραμματίζετε. Επειδή δε μπορεί ο Δήμος και δεν έχει καμία χρονική 
δυνατότητα, ώστε να πάρει τις αναγκαίες αποφάσεις από την Ο.Ε., γι’ αυτό είπαμε μέσω ΚΑΠΑ ή 
ΚΕΠΑ.  

Άρα, το αίτημα να πάει αύριο κιόλας στο ΚΑΠΑ, μήπως μπορεί να ικανοποιηθεί από εκεί. 
Κουμπουλίδης(Εκπρ. Ανθρώπινου Δυναμικού Βέροιας»: Κι εσείς να μας παραχωρήσετε την 

πλατεία μέχρι τις 11 το βράδυ. 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την παραχώρηση της χρήσης της πλατείας Ωρολογίου στο 

Σύλλογο «Ανθρώπινο Δυναμικό Βέροιας», το  Σάββατο 28/6/2014 από 8:00 ως 23:00; 
Μέλη: Ναι. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 6-6-2014 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2. - Τις από 6 και 13-6-2014 αιτήσεις του Συλλόγου «Ανθρώπινο Δυναμικό Βέροιας». 
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), καθώς και των 
άρθρων 96 και 185 (παρ. 1 & 2) του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 

 
Αποφασίζει Ομόφωνα 

 
Εγκρίνει: 
Α) Τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα ως έκτακτης περίπτωσης, 

εξαιρετικά επείγουσας και απρόβλεπτης ανάγκης. 



Β) Τη δωρεάν παραχώρηση της χρήσης της Πλατείας Ωρολογίου, στο Σύλλογο «Ανθρώπινο 
Δυναμικό Βέροιας», στις 28 Ιουνίου 2014, από 8:00-23:00, για την πραγματοποίηση 
α)ανταλλακτικού παζαριού αντικειμένων και β) συναυλίας, με την εθελοντική συμμετοχή 
μουσικών σχημάτων της πόλης. 

 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  268 / 2014 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Εμμανουήλ Γουναράς 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Θ. Θεοδωρίδης  Σ Ασλάνογλου  
Γ. Μιχαηλίδης     
Α.  Λαζαρίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Β. Σταυροπούλου  Ι. Λιάτσιου  
Π. Παυλίδης  Ν. Αγγέλου  
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Γαϊτάνου     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Α. Δέλλας     
Α.  Νεστορόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Δ. Γκέκα     
Α. Βασιάδης     
Ι. Ασλανίδης     
Ι. Σοφρόνωφ     
Γ. Μελιόπουλος     
Ι. Αγγέλογλου     
      
      
      
   

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  11-7-2014 

Η Δήμαρχος 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

  
  
  
  
  
  
  

 


